
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 

  
     

 
Datum: 16 mei 2019 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid mevrouw Maria Stam 
(fractie: PRO Sliedrecht) 
 

 
Onderwerp: Nieuwe rotonde Thorbeckelaan 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

 
Vraag 1:  
Onze fractie hoort veel zorgen vanuit de samenleving over de bereikbaarheid 
van het Winklerplein tijdens de aanleg van de nieuwe rotonde. In welk opzicht is 
hier rekening mee gehouden in de plannen? 
 
Vraag 2: 
Is het college bereid om bij extra drukte tijdens evenementen zoals de kermis, 
verkeersregelaars in te zetten? 
 
Vraag 3: 
Hoe is het gesteld met de verkeersveiligheid in de periode dat de Simon 
Stevinstraat is afgesloten? Wij denken hierbij in het bijzonder aan fietsende 
scholieren. 
 

Vanuit verschillende hoeken hoort onze fractie onduidelijkheid over 
bovenstaande vragen. Met name tijdens de kermis worden door de inwoners 
onveilige situaties verwacht.  
Nu ben ik mij er van bewust dat tegen de tijd dat deze vragen waarschijnlijk 



beantwoord zijn, de kermis alweer weg is, maar wij vinden dit onderwerp 
dusdanig belangrijk dat wij er desondanks voor kiezen om deze vraag te stellen. 

 
Bij voorbaat dank voor uw tijd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Maria Stam 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 

 
 
 
 


